
Skolebestyrelsesmøde torsdag 13. juni 2024 17:30-20:00 hos Jesper 

Til stede: Jesper, Leise, Martin, Dea, Michala og Marlene (forældrerep.) Morten og Søren 
(medarbejderrep.) Carl (elevrådet) Rasmus og Dan (ledelse og referat) 

Referat  

Mødeleder: Michala 

 

1.Opsamling fra sidste møde (to-do liste)  Jesper 5 min 

Intet til referat. 

 

2. Information fra indskolingsleder   Janet 30 min 

Rasmus orienterede om, at Janet pt er sygemeldt og han derfor pt fungerer som 
indskolingsleder. 

Kort orientering om status på indskolingen; 

• nye Spirebørn fra 1./4 

• Opstart af CO-teachingspor. 

• Antal af børn I SFO’en på 3. årgang er faldet lidt, men ellers ok. (IFK har ”rekrutteret” 
børn tidligt i år.) 

God drøftelse af handlemuligheder, når inklusionen bøvler. Forældrenes roller ind i 
skabelsen af fællesskabet på skolen. – Det er ikke nemt, når børn eks. ”spiller os ud imod 
hinanden.”  

Hvordan kan SB støtte op om disse udfordringer? – Har Skole og Forældre et tema eller 
andet, der kan hjælpe os på vej? Oplysning, oplysning, oplysning… 

 

3. Nyt fra elevrådet    10 min 

Eleverne klager fortsat over dårlige stole og nedslidte borde. 

Kan man have flere sociale arrangementer for eleverne? Det kunne være 
venskabsklassearrangementer, Forfatter/læseklub osv. 

Carl gennemgik indkomne ”klager fra klagekassen”. 

Vi har haft besøg af Danske Skoleelever – interesseorganisationen for elevråd. – De har bl.a. 
fortalt om kurser og andet. Eks. ”Hvordan bliver vi den bedste årgang?” 

 

4. Nyt fra medarbejderne, ledelsen og skolebestyrelsen 30 min 

Medarbejderne: 

• Vi er i mål med fagfordelingen. Vi har ansat en ny lærer til naturfag i udskolingen, 
skemaerne er ved at være på plads og der kommer info ud til alle i næste uge. 
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• Hvis vi kunne snakke om ”Det gode skole/hjem-samarbejde” på 
kontaktforældremøderne, vil jeg gå tilbage til medarbejderne om det. Det er vi glade 
for. 

• Medarbejderne er pressede over den forestående renovering af indskolingsfløjen. 

• Vi siger om lidt farvel til 9. Årgang og har sagt goddag til Spirebørnene. 

Ledelsen: 

• Fagfordelingen er gået godt. I næste uge sender vi skemaer og oversigten over dansk- 
og matematiklærere ud til forældrene. 

• Krogårdskolen står overfor en renovering – pt er der bevilliget penge til 
indskolingsgangen. Ledelsen gennemgik planerne for, hvordan vi kan være indenfor 
skolens rammer, når ca. 1/3 af skolen ”tages ud af brug”. 

Kommentarer: 

o Problematisk, at skolen skal ”blive i de eksisterende lokaler” når vi tænker på, 
hvor store vores klasser er blevet og hvor mange sårbare elever vi har. 

o Medarbejderne er dybt frustrerede over, hvordan vi skal være så mange børn 
og voksne på 2/3 af pladsen. 

• Kantinedriften på skolerne har været drøftet i SBUU. Politikerne har stillet spørgsmål 
til, hvordan man kan køre kantinerne på skolerne videre – eks. Med større 
elevinddragelse. 

Skolebestyrelsen: 

• Leise vil gerne ”slå et slag” for SOS-Børnebyernes gratis undervisningsmateriale. Hun 
håber at lærerne har set deres spændende materialer. 

 

5. Nyt fra formanden     Jesper 10 min 

God drøftelse af oplæg og forventninger til stormødet på mandag. Pt. er der ca. 100 forældre 
tilmeldt fra Krogårdskolen. 

Der er lavet en lokalafdeling af Skole og Forældre i Greve. 

Der har været møde i trafiksikkerhedsrådet. – Et godt møde m deltagelse af to 
byrådsmedlemmer. 

 

6. Holddannelse    Leise 20 min 

Næste gang vi arbejder med principperne skal vi ”kigge det igennem” Pt. lader vi det ligge. 

 

8. Skolens 60-års jubilæum   Rasmus 20 min 

Udsat til næste møde. 
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9. Eventuelt og arbejdsgrupper   5 min 

Intet til referat 

 

 

Kommende møder: 

 

Emner til kommende møder: 

Digital skattejagt, hvad er status?   20 min 

Fælles ferie-planlægning mellem skolerne 

Arbejdsgrupper: 

Kontaktforældre  Malene og Leise 
 


